
مدیر ورزشــگاه آزادی: پروژه ساخت 
ورزشگاه 40 هزار نفری آزادی 2 آغاز 
دنیامالی  دکتر  دســتور  با  و  می شود 
و تحقیقات  نقشــه برداری  فاز  اکنون 

اولیه در حال انجام است.
به گزارش »ورزش سه«، استادیوم 40 هزار 
نفری آزادی، پروژه آشــنا بــرای طرفداران 
فوتبــال و به خصــوص زنان اســت. این 
اســتادیوم بخشــی از طرح اولیه مجموعه 
ورزشی آزادی بود که در سال 1385 دوباره 
مورد توجه قرار گرفت و دولت وقت از عزم 
جدی برای ساخت دومین ورزشگاه پایتخت 
خبر داد اما هرگز پروژه ورزشــگاهی که در 
قســمت جنوب غربی استادیوم آزادی واقع 

شــده، پیشرفت مورد نظر را نداشت و تمام 
طرح و نقشــه ها خاک خورده باقی ماند. در 
حالی که یک بار در سال 1392 و سپس در 
1402 بحث پیشــبرد پروژه استادیوم زنان 
بــه میان آمد اما این اتفــاق هرگز رخ نداد 
تــا حالا که احمد دنیامالــی به عنوان وزیر 
تحقیقات  و  »نقشــه برداری  ورزش دستور 
اولیه« را صادر کرده است. این خبری است 
که مهدی نصیبی، مدیر مجموعه ورزشــی 
آزادی به روزنامه ایران ورزشی داده و اعلام 
کرده که بعد از تکمیل بازســازی ورزشگاه 
آزادی، ساخت این اســتادیوم آغاز خواهد 

شد.
مهــدی نصیبی در این مــورد گفت: »بعد 

از اتمام پروژه بازســازی ورزشــگاه آزادی، 
ان شــاءالله ما پروژه ســاخت ورزشگاه 40 
هزار نفری آزادی 2 را هم استارت خواهیم 
زد و با دســتور دکتر دنیامالــی اکنون فاز 
نقشه برداری و تحقیقات اولیه در حال انجام 

است.«
بر اساس اعلام رسمی، این ورزشگاه بین 35 
تا 40 هزار تماشاگر را در خود جای خواهد 
داد و همچون استادیوم آزادی دارای پیست 
دوومیدانی خواهد بود. البته این نقشه اولیه 
اســت و در صورت تمایــل کارفرما، امکان 
حذف پیست تارتان و نزدیکی سکوها برای 
مدرن  شدن این طرح وجود خواهد داشت.

تصویری که در ســال 1397 از ورزشــگاه 

آزادی دوم گرفته شده و پیشرفت حداقلی 
این پروژه را نشان می دهد.

نکته مهم اینکه احتمالا مراحل ســاخت و 
ساز این ورزشگاه با همکاری شرکت توسعه 
و قــرارگاه خاتم انجام خواهد شــد که هم 
اکنون مســئولیت بازسازی ورزشگاه آزادی 
را هم برعهده دارند. با این حال شــاید بعد 
از سه تلاش ناموفق در بیست سال گذشته، 
طرفداران فوتبال خوش بینی چندانی برای 

ساخت این ورزشگاه نداشته باشند.
این در حالی اســت که در ابتدا از ورزشگاه 
آزادی 2 بــه عنوان اســتادیوم مخصوص 
زنــان نــام برده می شــد اما حــالا به نظر 
می رســد وزارت ورزش قصد دارد با ساخت 
این اســتادیوم کمی از بار ســنگینی که بر 
دوش اســتادیوم پیــر آزادی اســت، کم و 
بازی های پرســپولیس، استقلال و تیم ملی 
را در این دو اســتادیوم تقسیم کند. جالب 
اینکه بر اســاس تصاویر قدیمی، ورزشگاه 
جدید آزادی سرپوشیده خواهد بود و طرح 
سکوهای آن شــبیه به استادیوم بزرگ بن 
خلیفه دوحه آماده شده و البته شباهت هایی 
نیز به استادیوم لوسیل قطر دارد. البته این 
طرح هایی اســت که در گذشته نسبتا دور 
برای آن آماده شــده و مشخص نیست که 
وزارت ورزش احمد دنیامالی علاقه نســبت 

به آن خواهد داشت یا خیر. 
احمد دنیامالی که در ســاخت و ســاز هم 
دســتی بر آتش دارد، بعد از کنسل کردن 
طرح عجیب برای ســاخت استادیوم 120 
هزار نفری در جنوب تهران، حالا اگر موفق 
به ســاخت این ورزشگاه 40 هزار نفری در 
مجموعه ورزشــگاه آزادی شــود، بی تردید 
نــام خود را برای همیشــه در ســاختمان 
وزارتخانــه ورزش و جوانان ماندگار خواهد 
کرد، خصوصا اینکه در دهه های اخیر تقریبا 
هیچ ورزشــگاهی در شــهر تهران ساخته 

نشده است.

2 فرنگی کار شاخص خوزستان با غیبت 
عجیب خود در مراسم وزن کشی روز 
دوم رقابت هــای قهرمانی کشــور و 
دیسکالیفه شدن از این رقابت ها باعث 
شدند خوزستان به عنوان قطب کشتی 
فرنگی ایران بر ســکوی سوم کشور 
قرار گیرد و فارس بــه عنوان میزبان 

مسابقات قهرمان شود.
به گزارش ایسنا، رقابت های کشتی فرنگی 
قهرمانی کشــور به عنوان مرحله نخســت 
انتخابی تیم ملی با قهرمانی اســتان فارس 

در شهر شیراز به پایان رسید.
در شــرایطی که طی ســال های گذشته، 
خوزســتان به عنوان قطب اصلی کشــتی 
فرنگی ایران، همواره عنــوان قهرمانی این 
رقابت هــا را از آن خود کرده اســت،  اینبار 
بر خلاف انتظارات فارس به عنوان قهرمانی 
رسید و خوزســتان که با تعداد قابل توجه 
41 کشــتی گیر در این مســابقات حاضر 
شــده بود، در جایگاه سومی قرار گرفت. در 
پایــان این رقابت ها، فارس بــا 109 امتیاز 
قهرمان شــد، تهران با 100 امتیاز دوم شد 
و خوزســتان نیز با 99 امتیاز در رده سوم 
ایران جای گرفت. امــا این اتفاق در حالی 

برای کشــتی فرنگی خوزستان رخ داد که 
رســول گرمسیری و پارســا نظری کشتی 
گیران اوزان 82 و 130 کیلوگرم خوزستان 
در اقدامــی عجیب در روز دوم مســابقات 
از حضور در مراســم وزن کشی خودداری 
کردند تا با این کار دیســکالیفه شوند و با 
اخراج از مســابقات نتواننــد هیچ امتیازی 

برای کشتی خوزستان کسب کنند!
رسول گرمســیری ملی پوش اسبق کشتی 
ایران که مدال های طلا و نقره آســیا را در 
کارنامه خود دارد، در وزن 82 کیلوگرم در 
این مسابقات به روی تشک رفت. گرمسیری 
در دور نخست استراحت کرد، سپس مقابل 
کشتی گیر اســتان البرز با نتیجه 14 بر 5 
به برتری رسید اما در دور یک چهارم نهایی 
مقابل فرخی از استان فارس با نتیجه 8 بر 
7 شکســت خورد و با توجه به فینالیست 

شدن فرخی، راهی دیدار رده بندی شد.
اما در صبح روز بعد مسابقات گرمسیری از 
حضور در مراسم وزن کشی خودداری کرد 
تا از مسابقات دیسکالیفه شود و نتواند هیچ 

امتیازی را برای تیم خوزستان کسب کند.
ایــن اتفاق عجیــب در حالــی رخ داد که 
گرمســیری شــانس بســیار بالایی برای 

شکســت آذرشب و رســیدن به مدال برنز 
و کســب 15 امتیــاز داشــت. او حتی در 
صورت بازنده شدن نیز 10 امتیاز برای تیم 
خوزستان کســب می کرد. اما پارسا نظری 
نیز دیگر فرنگی کار شاخص خوزستان بود 
که او نیز از حضور در مراســم وزن کشــی 
وزن 130 کیلوگرم در روز دوم مســابقات 
خودداری کرد و از مسابقات دیسکالیفه شد. 
نظری در دور نخســت مقابل الغوثی تن به 
شکســت داد و با توجه به فینالیست شدن 
الغوثی، این شــانس را داشت تا در روز دوم 

مسابقات برای رسیدن به مدال برنز تلاش 
کند اما او نیز همچون گرمسیری از حضور 
در مراسم وزن کشــی خودداری کرد تا با 
دیسکالیفه شــدن از مسابقات، نتواند هیچ 

امتیازی را برای خوزستان کسب کند.
در صورتیکه این دو کشــتی اگر در مراسم 
وزن کشــی حاضر می شــدند، خوزستان 
می توانست بر سکوی قهرمانی بایستد اما با 
این اتفاق عجیب،  سکوی قهرمانی در اختیار 
 اســتان فارس به عنوان میزبان مســابقات 

قرار گرفت.

با ظرفیت 40 هزار نفر، مخصوص فوتبال

ورزشگاهآزادیشمارهدوساختهمیشود

اقدام عجیب ۲ کشتی گیر که قهرمانی را از خوزستان گرفت!

شروع مذاکرات پرسپولیس 
با سرمربی فینالیست لیگ قهرمانان اروپا

ســایت دویچه پرس از شروع مذاکرات پرســپولیس با ادین ترزیچ خبر داد. به 
گزارش ایســنا، یک رســانه آلمانی مدعی شده که باشــگاه پرسپولیس تهران 
می خواهد ادین ترزیچ، ســرمربی سابق بوروســیا دورتموند را به خدمت بگیرد.  
سرمربی سابق دورتموند، در صدر فهرست درویش رئیس باشگاه پرسپولیس قرار 
دارد و گفته می شود مذاکرات اولیه با این مربی آلمانی-کروات انجام شده است. 
به گزارش ســایت دویچه پرس، باشگاه پرسپولیس هفته گذشته خوان کارلوس 
گاریدو، ســرمربی اسپانیایی را به دلیل عملکرد ضعیف برکنار کرد. از آن زمان، 
درویش به دنبال جانشینی برای این مربی است. تا آن زمان کریم باقری بازیکن 
ســابق بیله فلد هدایت این تیم را بر عهده خواهد داشت. پرسپولیس در گذشته 
ملی پوشان سرشناسی مانند علی دایی، مهدی مهدوی کیا، علی کریمی و کریم 
باقری داشته است که در بوندسلیگا هم بازی کردند. این تیم محبوب ترین باشگاه 
ایران محســوب می شــود و میلیون ها هوادار در سراسر این کشور دارد. کارنامه 
مربیان آلمانی در ایران دقیقاً درخشان نیست. پیر لیتبارسکی، هانس یورگن گده، 
راینر زوبل و وینفرید شفر در سال های اخیر موفقیت چندانی در ایران نداشته اند.  
پرسپولیس جمعه توانست خیبر را در لیگ برتر دو بر یک شکست دهد و در رده 
سوم جدول رده بندی قرار دارد و در دیدار بعدی به مصاف هوادار خواهد رفت.

ویژه

آرنولد به رئال می رود!

ترنت الکســاندر آرنولد، ستاره لیورپول، به مدیران این باشگاه اعلام کرده است 
که به دنبال حضور در رئال مادرید اســت. به گزارش »ورزش ســه«، قرارداد 
الکســاندر آرنولد لیورپول در پایان فصل جاری به اتمام خواهد رســید و او به 
مدیران این باشگاه اعلام کرده است که می خواهد برای رئال مادرید به میدان 
برود و هیچ تصمیمی برای امضای قرارداد جدید با این باشگاه و ادامه حضورش 
در آنفیلــد ندارد. مدیران لیورپول در چند ماه اخیر در تلاش بودند که بتوانند 
قرارداد جدیدی را با او امضا کنند اما در آخرین تلاشی که داشتند، به آنها گفته 
شد که این بازیکن به دنبال حضور در سانتیاگو برنابئو است. ادامه حضور او در 
لیورپول غیرممکن به نظر می رسد و وسوسه پوشیدن پیراهن رئال برای او حالا 
از هر زمان دیگری قوی تر و بیشتر است. ستاره انگلیسی به خوبی با شرایط رئال 
مادرید آشناست. او اطلاعات کاملی از وضعیت این باشگاه و شرایط بازی کردن 
با پیراهن این تیم دارد. او اول از همه به لطف جود بلینگام که دوست نزدیک 
و صمیمی اش است و حالا یک سال و نیم است که در رئال حضور دارد، از این 
وضعیت مطلع شد. رئال مادرید صرفا صبر می کند و منتظر است. اگر تماسی 
گرفته شود، مذاکرات آغاز خواهد شد و شاید آنها حتی با جذب آرنولد در ژانویه 
موافقت کنند، اما با توجه به اینکه او در فاصله چند ماه آینده می تواند به عنوان 
بازیکن آزاد و بدون پرداخت مبلغی راهی سانتیاگو برنابئو شود، شاید انجام این 
انتقال کمی ســخت باشد. آرنولد در حال حاضر گرانقیمت ترین مدافع کناری 
حاضر در ترانسفرمارکت با 75 میلیون یورو است و رئال آماده است تا او را هم 
با شــرایطی به شکل کیلیان امباپه، داوید آلابا و آنتونیو رودیگر بدون پرداخت 

حتی یک یورو به باشگاهش به خدمت بگیرد.

عربستانی ها وینیسیوس را می خواهند

طبق اعلام روزنامه آس اسپانیا صندوق سرمایه گذاری عربستان در تلاش است 
تا ســتاره برزیلی رئــال مادرید را برای الاهلی جذب کند. به گزارش ایســنا ، 
وینیسیوس بهترین بازیکن فوتبال جهان در سال 2024 شد. این ستاره برزیلی 
روزهای بســیار خوبی را با پیراهن رئال مادریــد تجربه می کند و به بازیکنی 
کلیدی و تاثیر گذار در ترکیب تیم آنچلوتی تبدیل شــده اســت. در تابستان 
عربســتانی ها تلاش زیادی کردند تا وینیسیوس را جذب کنند اما رئال مادرید 
اجازه جدایی را به این بازیکن نداد. طبق اعلام روزنامه آس، عربســتانی ها بی 
خیال وینیســیوس نشده اند و صندوق سرمایه گذاری این کشور قصد دارد که 
ستاره برزیلی رئال را برای الاهلی جذب کند. وینیسیوس قراردادش را با رئال تا 
تابستان 2027 تمدید کرده اما موضوع این است که عربستانی ها حاضر هستند 
که رقم فســخ قرارداد این بازیکن برزیلــی را پرداخت کنند تا او را به خدمت 
گیرند. باید دید که آیا رئال مادرید بی خیال این ستاره برزیلی خود می شود یا 

اینکه باوجود پیشنهادهای وسوسه انگیز عربستانی ها او را حفظ می کند.

اوضاع آشفته سیتی در کریسمس

منچسترسیتی در بحرانی ترین شرایط ممکن قرار گرفته و بیش از پیش به خرید 
بازیکن جدید نیاز دارد. به گزارش ایسنا، منچسترسیتی با پپ گواردیولا یکی از 
بدترین تیم های لیگ برتر اســت. این تیم در 13 بازی اخیرش در این فصل در 
تمامی رقابت ها تنها یک برد به دســت آورده است. شاگردان پپ گواردیولا باید 
یکشنبه برابر لسترسیتی قرار گیرند. دیدار با لسترسیتی پانصدمین حضور این 
مربی روی نیمکت ســیتی است و باید دید بحران تیم او در این دیدار هم ادامه 

خواهد داشت یا خیر.

خارجی

ارسال دفاعیات باشگاه استقلال به فیفا

باشــگاه اســتقلال طی روزهای آتی دفاعیات خود را در 
رابطــه با شــکایت دو بازیکن بوســنیایی به فدراســیون 
بین المللی فوتبال )فیفا( ارســال خواهد کرد تا از پرداخت 
غرامت ســنگین، جلوگیری کند. به گزارش ایرنا، باشگاه 
اســتقلال در نقل و انتقالات تابســتانی اقدام به جذب دو 
بازیکن بوســنیایی به نام های آلمدیــن زیلیکیچ و ودران 
کیوسفسکی کرد. بازیکنانی که پیش از اینکه فصل شروع 
شود و برای استقلال بازی کنند، قراردادهایشان فسخ شد. 
این دو بلافاصله پس از فســخ قرارداد با باشگاه استقلال با 
باشــگاه های دیگری قرارداد امضا کردند و پس از گذشت 
چنــد ماه برای دریافت حق و حقوق خود از اســتقلال به 

فدراسیون بین المللی فوتبال )فیفا( شکایت کرده اند.
باشــگاه اســتقلال به زودی دفاعیه کاملــی را در رابطه 
با شــکایت این دو بازیکن خارجی به فیفا ارســال خواهد 
کرد تــا از پرداخت غرامت ســنگین جلوگیری کند، چرا 
که با آلمدین زیلیکیچ و ودران کیوسفســکی برای جدایی 
و فســخ قرارداد به توافق رســیده و آنها نیز پس از اینکه 
قراردادهایشان را باطل کردند به تیم دیگری پیوستند. بر 
این اساس، خطری باشگاه استقلال را تهدید نمی کند. یکی 
از مسئولان باشگاه استقلال در این باره به خبرنگار وررشی 
ایرنــا، گفت: به طور حتم اتفاق خاصــی رخ نخواهد داد و 
شکایت دو بازیکن بوســنیایی از باشگاه استقلال موضوع 
مهمی محسوب نمی شــود. به زودی دفاعیات و مستندات 
جامع و کاملی در رابطه با دو بازیکن بوســنیایی برای فیفا 

ارسال خواهیم کرد.

تختی میزبان لیگ برتر 
از نیم فصل دوم

مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران گفت: 14 مورد نقص 
که از ســوی کمیته استانداردسازی استادیوم های فوتبال 
کل کشور بر تختی وارد بود برطرف شده و این ورزشگاه از 
نیم فصل دوم آماده برگزاری رقابت های لیگ برتر فوتبال 

است.
علی جوادی در گفت وگو با ایسنا، در پاسخ به این پرسش 
که ورزشگاه تختی از چه زمانی آماده برگزاری رقابت های 
لیگ برتــر فوتبال اســت، اظهار کرد: روز گذشــته طی 
بازدیدی که دبیر کمیته استانداردســازی اســتادیوم های 
فوتبال کل کشور از ورزشگاه تختی داشت 14 مورد نقص 
که پیش از این برای برگزاری رقابت های لیگ برتر فوتبال 
بر این ورزشــگاه وارد بود، برطرف شــد و با نظر سازمان 
لیگ، تختی از نیم فصل دوم دیگر مشکلی برای برگزاری 
رقابت هــای لیگ برتر فوتبال نــدارد. وی همچنین درباره 
وضعیت زمین چمــن تختی نیز گفت: زمین چمن تختی 
اکنون شرایط بسیار مطلوب و مناسبی دارد و ایرادات وارده 
بر زمین چمن کاملا برطرف شده و شرایط آن ایده ال است. 
مدیر کل ورزش و جوانان استان تهران در پایان در پاسخ به 
این سوال که آیا تختی تنها برای برگزاری رقابت های لیگ 
برتر فوتبال مناسب است یا امکان برگزاری بازی های ملی 
نیز در این ورزشگاه وجود دارد، خاطرنشان کرد: از نظر ما 
هیچ مشکلی برای برگزاری بازیهای ملی در ورزشگاه تختی 
نیســت و از اســتانداردهای لازم برای برگزاری بازی های 
ملی نیز برخوردارســت. البته در این زمینه باید فدراسیون 
فوتبال و شــورای تامین نظر نهایــی را بدهند که آیا تنها 
امکان برگزاری مسابقات لیگ برتر در تختی وجود دارد یا 
بازی های ملی را نیز می توانیم در این ورزشگاه برگزار کنیم.

هر تصمیمی گرفته شود 
اطاعت می کنم

مدافع تیم فوتبال پرســپولیس گفت: نیمکت نشــینی ام 
مقابل خیبر دلیل خاصی نداشت. به گزارش  مهر، مرتضی 
پورعلی گنجی در پایان بازی پرسپولیس و خیبر خرم آباد 
که با نیمکت نشــینی او همراه بــود، گفت: دلیل خاصی 
ندارد. کادرفنی هر تصمیمی بگیرد بر حســب وظیفه اجرا 
می کنیم. مدافع سرخپوشــان پایتخت افزود: پرسپولیس 
در چند بازی گذشــته خیلی گل خورده و مانند سال های 
گذشته ســاختار دفاعی خوبی ندارد. به هر حال امسال ما 
یک مقدار نســبت به سال های گذشــته در دفاع تیمی و 
خط دفاعی ضعف هایی داشــتیم ولی با تمرین و تلاش و 
برطرف کردن نقطه ضعف ها، همه چیز درســت می شود. 
مدافع پرســپولیس درباره جدایی گاریــدو و اینکه گفته 
می شود رابطه دوستانه ای با بازیکنان نداشت، تصریح کرد: 
گاریدو برای پرسپولیس زحمت کشید، شرایط خوب پیش 
نرفت و یکسری از بازی ها را می توانستیم ببریم ولی شانس 
با ما همراه نبود. شــاید آن طور که می خواســت نتوانست 
به پرســپولیس کمک کند. تیم ما تیم بزرگی است و چه 
مربی و بازیکن باید همیشــه 100 باشند و اگر خوب کار 
نکنیم از این تیم کنار گذاشته می شویم. پورعلی گنجی در 
پاسخ به این سوال که خیلی ها معقتدند وقت رفتن گاریدو 
نبود؟ خاطرنشان کرد: در جایگاهی نیستم که بخواهم برای 
کسی تصمیم بگیرم. گاریدو زحمتش را کشید ولی در این 
چند وقت اتفاقاتی افتاد که نتیجه حاصل نشــد و با فشار 
هواداران باشگاه تصمیم گرفت که او نباشد. هرکسی سبکی 
دارد، یک مربی خیلی به بازیکنان نزدیک می شود و مربی 
دیگــری هم از دور ارتباط برقــرار می کند، اما این طور که 

صحبت می شود رابطه گاریدو با بازیکنان بد نبود.

فوتبال
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وزیر ورزش از فدراسیون ها خواست به 
انرژی، مسابقات  منظور کاهش مصرف 
لیگ را حتی المقدور در ســاعات روز 

برگزار کنند.
در پــی دســتور اکید رییس جمهــور برای 
کاهش مصرف انرژی در سراســر کشــور به 
منظور خدمت رســانی بهتر بــه مردم، وزیر 

ورزش و جوانان به فدراســیون ها دستور داد 
برای صرفه جویی و مشــارکت بیشتر جامعه 
ورزش در این حرکت ملی، مســابقات لیگ 
خود را تا جای ممکن در ساعات روز برگزار 
کنند. این دستور از ســوی معاونت توسعه 
ورزش قهرمانی و حرفه ای به فدراســیون ها 

ابلاغ شده است.

لیگ را در ساعات روز برگزار کنید

نظر جنجالی رونالدو درباره توپ طلای رودری! استارت کفاشیان برای حضور در انتخابات فدراسیون
کریستیانو رونالدو در جوایز 
برد و  گلوب ساکر دو جایزه 
بعد از دریافت جایزه بهترین 
مورد  در  ادوار  همــه  گلزن 
وینیسیوس و توپ طلا حرف 

زد.
به گزارش »ورزش سه«، جوایز 
گلوب ســاکر در دبی برگزار شد 
و در نهایت وینیسیوس به عنوان 

بهترین بازیکن سال معرفی شد. او در جوایز دبست فیفا نیز بهترین شده بود ولی توپ طلا 
را به رودری باخت. فرانس فوتبال و یوفا این جایزه را به ستاره سیتی دادند تا وینیسیوس 

و رئال مراسم را تحریم کنند.
وینی اما دومین جایزه ســال خود را دریافت کرد و مورد حمایت رونالدو نیز قرار گرفت. 
رونالدو بهترین فوتبالیست سال خاورمیانه انتخاب شد و جایزه بهترین گلزن تاریخ فوتبال 

را نیز گرفت.
او بعد از دریافت جایزه دوم خود گفت: »استعدادهای جوان زیادی در فوتبال ظهور کرده اند. 
من دوست دارم که آنها خود را با من مقایسه می کنند. بلینگام، لامین یامال و وینیسیوس 
را داریم. از وینیســیوس نام بردم که معتقدم شایسته بردن توپ طلا بود. او قهرمان لیگ 
قهرمانان اروپا شد و در فینال بهترین بازیکن زمین بود. رودری هم بازیکن خوبی است ولی 
معتقدم رسیدن توپ طلا به او منصفانه نبود. من این حرف را اینجا مقابل همه می گویم. به 

همین دلیل است که من به این جوایز بیشتر از توپ طلا اعتقاد دارم.«
اســطوره پرتغالــی در مصاحبه دیگری در جریان این مراســم نیز شــرکت کرد و گفت: 
»باشگاه ها باید بیشتر به بازیکنان جوان توجه کنند. به عنوان مثال، بلینگام یا لامین بسیار 

جوان هستند. 
آن ها باید خیلی فداکاری کنند و کمی شانس داشته باشند تا بتوانند تا سن من بازی کنند، 
اما باشگاه ها باید از آن ها مراقبت کنند. بازیکنان شکایت می کنند که بازی های زیادی وجود 
دارد و تقویم شــلوغ است و من موافقم، اما فکر می کنم تنها راه واقعی برای رقابت با این 

موضوع، تمرین کمتر یا هوشمندانه تر است.«
رونالدو در مورد رئال مادرید نیز پیش بینی جالبی داشت: »در فوتبال هرگز نمی دانی چه 
اتفاقی می افتد. تیم ها لحظات خوب و بد خود را دارند. ســیتی اکنون دوران ســختی را 
می گذراند، اما مطمئنم صد درصد بازخواهند گشت. گواردیولا مربی بسیار هوشمندی است 

و می داند مشکل از کجا می آید. همین اتفاق برای رئال مادرید هم افتاد. 

یکــی از روســای ســابق 
در  فوتبــال  فدراســیون 
جلسه ای با مقام ارشد ورزش 
نقطه نظرات خود برای حضور 
در انتخابات دو ماه آینده این 
اما  کرده  اعلام  را  فدراسیون 
روزهای  به  را  نهایی  تصمیم 

آینده موکول کرده است.
به گزارش  مهر، مجمع انتخاباتی 

فدراسیون فوتبال یازدهم اسفندماه سال 1403 برای تعیین رئیس و اعضای هیئت رئیسه 
در حالی برگزار می شــود که طبق اساســنامه انتخابات و اعلام هدایت ممبینی دبیرکل 
فدراسیون نام نویسی از نامزدهای احتمالی دو ماه مانده به شروع این رقابت ها آغاز خواهد 

شد.
از این رو ارکان حقوقی وابسته به ورزش و همچنین اشخاص حقیقی مدعی اداره یکی از 
مهم ترین فدراسیون های ورزشی کشور از یازدهم دی ماه به طور رسمی می توانند در فرایند 
انتخاباتی شرکت کنند. همین موضوع باعث برگزاری جلسه های مخفیانه گزینه های حضور 

در این انتخابات با مقامات و مسئولان ورزش کشور شده است.
در این میان برخی گزینه ها در تلاش هستند خود را به مقامات کشوری و ورزشی نزدیک 
کنند تا از طریق رایزنی و لابی با آنها به عنوان گزینه دولت وارد عرصه انتخابات شــوند. 
هر چند هیچکدام تاکنون به طور رســمی در این مورد اظهار نظری نکرده اند و واکنشی 

نداشته اند.
با این حال برخی گزینه ها هم هستند که تمایلی به حضور در انتخابات ندارند اما از سوی 
مقامات و مســئولان برای برگزاری جلســات و گرفتن نظرات مشورتی دعوت می شوند و 
توصیه هــای لازم را انجام و نقطه نظرات شــأن در مورد گزینه های مطرح شــده را ارائه 
می کنند. خبرنگار مهر کســب اطلاع کرد یکی از گزینه هایی که طی روزهای گذشته با او 
جلسه برگزار شده و پیشنهاد حضور در انتخابات به وی مطرح شده، علی کفاشیان رئیس 
ســابق فدراسیون فوتبال اســت که با یکی از مقامات رده بالای وزارت ورزش گپ و گفت 

داشته است اما هنوز تصمیمی برای حضور در انتخابات نگرفته است.
در فاصله دو ماه مانده تا برگزاری انتخابات طبیعی هم هست که نامزدهایی که می خواهند 
در این عرصه حضور داشته باشند، منتظر حرکت و اقدام رقبا هستند تا تکلیف خودشان را 
مشخص کنند. احتمالاً علی کفاشیان هم منتظر اقدامات رقبایی چون مهدی تاج است تا 

تصمیم نهایی خود را برای حضور در انتخابات بگیرد.


